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Pražská výzva českému tanečnímu sportu 2019

Vážení taneční přátelé,

před několika dny byl vyhlášen termín Mimořádné výroční konference. Je plánována na 30.10.2019.
Je to již několikátá Mimořádná výroční konference v posledních letech. To proto, že se náš taneční
svaz zmítá ve vleklých problémech a na běžné Výroční konferenci nezvládne vyřešit všechny otázky,
kterými se musí zabývat. Problémy se projevují ztrátovým hospodařením, malou členskou základnou,
korupčním sportovním prostředím, nerovností členů před svazovými předpisy, ztrátou důvěry členů
v systém a fair play a v letošní roce navíc masívním nárůstem černých duší.

Koho chápeme jako černou duši? Pro nás je to neaktivní člen svazu, jehož hlavním či jediným
smyslem členství je využití jeho volebního a hlasovacího práva, a to zejména jeho zplnomocněným
zástupcem. Přináší zvýšení vykazované členské základny. Zkresluje a při větším množství znemožňuje
uplatnění reálných názorů a potřeb aktivních členů, čímž způsobuje úpadek činnosti svazu, a to
zejména ve většinovém volebním systému. Tedy, je to jen položka v seznamu členů, kterou někdo
jiný použije k zesílení svého hlasu při hlasování a volbě na Valné hromadě divize, která mj. generuje
delegáty na Výroční konferenci. Černá duše jednoduše slouží k falšování hlasování a voleb.

Celkem máme nyní 2262 dospělých členů, z toho přibližně 484 černých duší, což je 21 % (!!!). Vypadá
to tak, že každý pátý člen s volebním právem je falešný!!! Čísla vznikla z dostupné veřejné databáze
ČSTS porovnáním počtu členů k 9.9.2019 vůči počtu členů blízko před a po datu konání valných
hromad v dubnu 2019, kdy k jejich hromadnému zapsání zejména docházelo.

Někteří nákupčí černých duší se ani neskrývají s tím, že je nakoupili. Svazové předpisy jim to prý
nezakazují, a že prý to může udělat každý. My k tomu dodáváme, že je jedno, že to nezakazují.
Z našeho hlediska jde o snahu o ovládnutí tanečního svazu hrubou silou, o falšování voleb, o zneužití
zákona. Naše předpisy nemohou počítat s každou eventualitou, která napadne kdejakého spekulanta.
To by byly ještě mnohem, mnohem rozsáhlejší a komplikovanější. Už nyní jsou nepřiměřeně složité a
nesrozumitelné. Potřebují pročistit a zjednodušit, ne naopak. A také potřebují, abychom je používali
bez zákeřných byznysových kliček, které používají nákupčí černých duší. Stanovy svazu se mají
používat a vykládat v duchu fair play a demokraticky.

Výroční konference v květnu 2019 nesplnila základní úkol, který měla. Totiž, jednoduchým zásahem
upravit volební systém tak, aby byl férový, bez černých duší, s poměrným zastoupením. Předsedající
konference, Petr Odstrčil, vedl jednání tak, že ke změnám nedošlo. Změny byly přitom připraveny,
komunikovány a navrženy, dokonce i v rámci dohody kandidátů na prezidenta, kteří si jinak
konkurovali.

Po smutném, ostudném a nespravedlivém rozhodnutí Rozhodčí rady došlo k vyloučení mnoha
delegátů divizí, které se bránily přívalu černých duší, z Výroční konference a k hromadnému navýšení
černých duší v systému. Pražská divize se ve spolupráci s ombudsmanem Českého olympijského
výboru již proti rozhodnutí Rozhodčí rady ohradila soudní žalobou, která bude mít svůj vlastní vývoj.
Nicméně, černé duše budou mít nyní již své delegáty, kteří po volbách v divizích pojedou na
Mimořádnou výroční konferenci v říjnu 2019. Vidíme to tak, že dojde ke zfalšování hlasování i voleb
na úrovni Valných hromad divizí i na Výroční konferenci.

Stávající rozložení názorů a sil je tedy zcela zkresleno obrovským množstvím černých duší v systému.
Proto se domníváme, že jakákoliv volba Výkonné rady a prezidenta nemůže vyprodukovat takovou
sestavu osobností, která může mít legitimitu pro mandát delší, než dovést svaz k Výroční konferenci
nejpozději v květnu 2020. Teprve na této konferenci může proběhnout volba prezidenta a Výkonné
rady na standardní čtyřleté období regulérním, nezfalšovaným způsobem. To však pouze tehdy, když
budou splněna klíčová opatření, která navrhujeme níže.
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Navrhujeme a požadujeme pro Mimořádnou výroční konferenci v říjnu 2019 (MVK 2019) a pro
činnost Výkonné rady po ní tato opatření a program:

1) Všichni současní statutární zástupci ČSTS a CDSS odpovědní za ekonomiku (prezident,
viceprezident pro ekonomiku, jednatelé) se jakožto hlavní viníci současného marasmu po
MVK 2019 vzdálí z jakýchkoliv funkcí a pozic ve strukturách svazu.

2) Pro MVK 2019 vznikne jednotná kandidátka pro Výkonnou radu, která bude obsahovat stejný
počet členů z obou kandidátek na prezidenta a Výkonnou radu pro volby, které se měly
uskutečnit na Výroční konferenci v květnu 2019 a které byly zmařeny. Na prezidenta bude
kandidovat osoba, na které se oba týmy shodnou, v případě neshody bude vybrán losem ze
zástupců každého týmu, kdy každý tým nominuje ze svého středu jednoho zástupce.

3) Podle bodu 2) zvolení prezident a Výkonná rada dovedou ČSTS k Výroční konferenci
nejpozději v květnu 2020, kde odstoupí a umožní volbu nového vedení, přičemž mohou
znovu kandidovat.

4) MVK 2019 i každé následující konferenci bude předsedat nezávislá kompetentní osobnost, ne
současný prezident Petr Odstrčil, protože opakovaně nevede konferenci takovým způsobem,
aby vyprodukovala výsledky, k jejichž tvorbě se sešla a které jsou v zájmu celého tanečního
svazu.

5) MVK 2019 schválí takovou úpravu volebního systému, která jednoznačně zamezí černým
duším. Volební právo bude postaveno na reálné aktivitě člena v soutěžním tanečním dění.
Volební systém pro volby delegátů na Valných hromadách bude zaveden poměrný, ne
většinový. Nebude měněna organizační struktura svazu. Každý člen bude mít stejnou váhu
hlasu, nikdo nebude „rovnější“, než ti druzí, jak se vyskytovalo v některých diskriminačních
návrzích. Hlasu každého člena si po splnění vstupního kritéria aktivity vážíme stejně.

6) Hlavní náplní vedení svazu do Výroční konference 2020 bude, kromě udržování běžného
soutěžního a vzdělávacího provozu,

a. provedení hloubkového externího forenzního ekonomického auditu tanečního svazu,
b. předložení zjednodušení a oprav svazových dokumentů 1., 2. a 3. úrovně ke schválení

na nejbližší Výroční konferenci, přičemž taneční veřejnost dostane tyto dokumenty
k dispozici alespoň dva měsíce před konáním Výroční konference,

c. stabilizace a zprůhlednění svazového hospodaření,
d. zavedení transparentního systému nominace porot pro soutěže Taneční ligy a Super

taneční ligy postupným přidělování porotců z veřejného pořadníku, bez možnosti
pořadatele kohokoliv odmítnout, přičemž případné zvýšené náklady na porotu
ponese taneční svaz,

e. nastavení takových transparentních pravidel pro pořádání soutěží vrcholového
sportu a přidělování jejich termínů, která podpoří zvýšení různosti pořadatelů těchto
soutěží.

Přejeme si, aby svaz nebyl zprivatizován, aby radost ze soutěžního dění nebyla rušena existenčními
problémy svazu, aby taneční páry měly důvod důvěřovat svým porotcům, aby porotci a pořadatelé
byli rovnocennými partnery a aby více pořadatelů dosáhlo na pořadatelství prestižních soutěží.

Současnou situaci považujeme za dosažení nového dna při manipulaci s hlasováním a volbami a jejich
falšováním. Domníváme se, že je potřeba, aby se taneční veřejnost začala silně zajímat, kdo a proč ji
chce zastupovat a vést a jaké prostředky k tomu používá. A také se domníváme, že je možné situaci
napravit. Proto prosíme, připojte se k naší výzvě.

V Praze dne 16.9.2019

Představitelé klubů Pražské divize: 1-2 TK Astra Praha, 1-7 STK Praha, 1-14 KAT Zbraslav, 1-19 TK
Maestro, 1-20 KST Silueta Praha, 1-26 TK Sport Agency Praha, 1-27 TŠ Standardklub Praha, 1-29
Taneční škola Hes, 1-31 TK DanceExpert, 1-32 Taneční škola Ivy Langerové, 1-33 Taneční klub
Vavruška, 1-37 TK DanceTime, 1-40 Bohemia Dance Club, 1-41 Top Dance Prague Team


